
Technische vragen
Van : Partij voor de Dieren 
Datum vraag : 12 oktober 2019
Onderwerp : Afval – Stijging Kosten afvalverwerking
Raadsadviseur : Jacoline Holdijk

Datum antwoord : 15 oktober 2019

Vragen:
1. Er is in totaal minder afval opgehaald. Wat is de reden van deze 

vermindering? Is er een verband met het beleid van afval scheiden?
2. Welke activiteiten zijn uitgevoerd gericht op afvalvermindering? 
3. Zou financiële lastenstijging in de toekomst voorkomen kunnen worden 

als Goudse huishoudens minder afval produceren? 
4. Gaat verzameld Gouds plastic ook naar het buitenland? Welke landen?
5. Ondersteunt Gouda ontwikkelingen op nationaal niveau die 

afvalvermindering tegengaan, zoals statiegeld op blik, convenanten 
met de verpakkingsindustrie, convenanten met de NS etc.

6. Zou meer drinkwaterpunten helpen om bijvoorbeeld de verkoop van 
plastic flesjes in Gouda te verminderen? 

Antwoorden:
1. Er is geen onderzoek gedaan naar de redenen van vermindering, maar 
aannemelijk is dat de twee hoofdredenen zijn: 
- bewoners gaan bewuster met afval om en gooien minder weg en 
- er is minder bedrijfsafval illegaal via het huishoudelijk afval weggegooid. 

2. Bij communicatie is verschillende keren gewezen op het belang van 
afvalvermindering. 

3. Ja. In beginsel geldt: hoe minder afval, hoe lager de kosten. Dit geldt met 
name voor de hoeveelheid voedsel dat onnodig wordt weggegooid. 
Huishoudelijk afval bestaat echter voor een groot deel uit verpakkingen. De 
hoeveelheid daarvan is door inwoners of de gemeente nauwelijks te 
beïnvloeden. 

4. Het PMD uit Gouda en andere Cyclus gemeenten wordt in Duitsland 
gesorteerd omdat er in Nederland niet genoeg sorteercapaciteit is. 
Vandaar uit gaat het naar verschillende bedrijven in Europa die het 
gesorteerde materiaal verwerken tot grondstoffen. 

5. Het college ondersteunt onder meer de statiegeldalliantie en de motie die 
tijdens de bijzondere Algemene Ledenvergadering van 1 dec. 2017 van de 
VNG is aangenomen. Deze motie roept het bestuur van de VNG op om in 



overleg te treden met de Staatsecretaris over een aantal maatregelen die het 
behalen van gestelde milieudoelstellingen moeten bevorderen. 

6 Ja.


